



August 11, 2015

التاريخ: 11 أغسطس 2015

To: **Dubai Financial Market**  
Dubai  
U.A.E

السادة سوق دبي المالي المحترمين  
دبي - الامارات العربية المتحدة

Sub: **Results of the Board of Directors**  
**Meeting and Press Release**

الموضوع: **نتائج اجتماع مجلس الادارة و الخبر**  
**الصحفي**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Kindly be advised that GGICO's Board Meeting was convened today, August 11, 2015. The Board approved the Consolidated Financial Statements for the Second Quarter 2015

نود اعلامكم بأن مجلس الادارة قد عقد اجتماعه اليوم الموافق 11/أغسطس/2015، حيث تم اعتماد البيانات المالية الموحدة للشركة عن الربع الثاني 2015.

Please find enclosed the press release in both languages Arabic and English.

نرفق لكم طياً الخبر الصحفي باللغة العربية والانجليزية.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



**Hassan Murad Agha**  
Group Head of Compliance & Internal Control

حسان مراد آغا

مدير ادارة الامتثال والرقابة الداخلية للمجموعة

## GGICO Reports Net Loss of AED 5 million for the 1<sup>st</sup> Half of 2015

**Dubai, Aug 11, 2015** – Gulf General Investment Co. PSC (GGICO), leading Investment Company listed in Dubai Financial Market (DFM), today reported a net loss of AED 5 million for the first half of 2015, as compared to a profit of AED 54 million for the same period last year.

The Board of Directors announced the results and declared that the change in fair value was the main cause of loss, although the company has reduced the general and administrative expense as compared to the previous year.

The highlights are as follows:

GGICO reported a revenue of AED 524m for the first half of 2015, as compared to AED 706m for the same period in 2014, with a Gross Profit of AED 125m for six months of 2015, as compared to AED 138m for the same period of 2014. The total bank debts reduced to AED 2,785m from last year's AED 2,807m. The total assets of the company is AED 6,189m.

**-Ends-**

### **Gulf General Investment Co PSC**

Established in 1973, GGICO is a conglomerate listed publicly in the Dubai Financial Market, with widely diversified activities in real estate, retail, hospitality, financial services, manufacturing and services. GGICO's business model is dynamic and in line with the GDP model of Dubai. With a vision to become one of the most valued companies in the UAE, GGICO places great emphasis on quality in every aspect of the group's various businesses. This focus stems from the belief that success is a journey, not a destination. With prudent expansion strategy and customer service GGICO is continuing on its journey of success.



**الخليجية للاستثمارات العامة تحقق خسائر صافية**  
**بقيمة خمسة ملايين درهم عن النصف الأول 2015**

دبي 11 أغسطس 2015 – أعلنت الخليجية للاستثمارات العامة (ش.م.ع) عن تحقيق خسائر صافية عن النصف الأول من عام 2015 بمقدار 5 مليون درهم مقارنة مع 54 مليون درهم ارباح صافية عن النصف الأول من العام الماضي.

وقد اعلن مجلس ادارة الشركة ان التغيير في القيمة العادلة كان السبب الرئيسي وراء تلك الخسائر، على الرغم من أن الشركة قد قامت بتخفيض النفقات الإدارية والعمومية بالمقارنة مع السنة السابقة.

هذا ويمكن تلخيص اهم النتائج كما يلي:

بلغت ايرادات الشركة الخليجية للاستثمارات العامة (ش.م.ع) عن النصف الأول للعام 2015 قيمة 524 مليون درهم للنصف، مقارنة بإيرادات بلغت 706 مليون درهم عن نفس الفترة من العام 2014، كما ان إجمالي الأرباح بلغت 125 مليون درهم عن فترة الستة أشهر للعام 2015، مقارنة بمبلغ 138 مليون درهم عن نفس الفترة من العام 2014.

و قد شهد اجمالي القروض البنكية انخفاضا خلال النصف الأول من العام 2015 حيث بلغ 2,785 مليون درهم مقارنة بالقروض البنكية عن العام الماضي والبالغة 2,807 مليون درهم. وبلغ إجمالي الأصول 6,189 مليون درهم كما في النصف الأول من العام 2015.



HA.